
NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Kristien Van Vaerenbergh lijsttrekker 2024 voor N-VA+
Kristien Van Vaerenbergh trekt volgend jaar in oktober de lijst van N-VA+. Ze maakte twaalf jaar deel uit van de oppositie 
en wil opnieuw mee besturen. Met N-VA+ wil ze Lennik nog mooier maken.

VLAAMS EN LANDELIJK LENNIK

Een van de speerpunten van N-VA+ 
wordt het behoud van het Vlaamse en 
landelijke karakter van Lennik. “Door 
de nabijheid van Brussel staat het 
Lennikse dorpsgevoel alsmaar meer 
onder druk. De bevolking groeit en het 
groen verdwijnt. Dat moeten we een 
halt toeroepen. We moeten een warm 
en inclusief Lennik zijn en blijven. 
De kennis van het Nederlands is voor 
nieuwkomers een absolute must en 
projectontwikkelaars die Lennik willen 
vol bouwen zullen hun plannen moeten 
bijschaven”, verduidelijkt Kristien Van 
Vaerenbergh.

VEEL ERVARING

“Kristien komt niet onbeslagen op het 
ijs”, zegt voorzitter Dirk De Smedt. “In 
2024 is ze twaalf jaar gemeenteraadslid 
en veertien jaar lid van de Kamer van 
volksvertegenwoordigers. Bij haar werk 
in de Wetstraat vergeet ze de Dorps-
straat niet en ijvert ze voor de belangen 
van Halle-Vilvoorde op het gebied van 
justitie maar ook op het gebied van 
zorgnoden. Ze geniet er de volle steun 
van Theo Francken, die Lennik een 
warm hart toedraagt.”

DE HANDEN UIT DE MOUWEN

Dirk: “Kristien richtte meer dan tien 
jaar geleden de N-VA-afdeling in 

Lennik op. Ze is niet alleen politiek 
actief, ze steekt ook graag de handen 
uit de mouwen bij het fysieke werk op 
de mosselkermis, bij het plaatsen van 
de verkiezingsborden, voor de redactie 
van een huis-aan-huisblad, voor het 
versturen van uitnodigingen ...”

STERKE PLOEG
“Dat doe ik uiteraard niet alleen. We 
hebben een sterke ploeg en er heerst 
bij N-VA+ een uitstekende sfeer. Ik ben 
heel blij dat ik van de ploeg het vertrou-
wen kreeg om de lijst te trekken en 
dat ik kopvrouw mag zijn. We gaan er 
samen een lap op geven voor een beter 
Lennik”, besluit Kristien.

Mosselfestijn N-VA Lennik
Zaal Ons Huis: Markt 9, 1750 Lennik

Zaterdag 30/09: van 17 tot 21 uur
Zondag 1/10: van 11 tot 16 uur
Maandag 2/10: van 12 tot 21 uur

Iedereen 
welkom!
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Geen mooie zomer zonder verenigingen en vrijwilligers
De vakantie loopt stilaan op haar einde. Ik hoop dat u ervan genoten heeft en dat uw batterijen weer opge-
laden zijn. Onze verenigingen en tal van vrijwilligers hebben tijdens de zomermaanden weer het beste van 
zichzelf gegeven. Zomerkampen, sportactiviteiten, Lennik feest … kunnen slechts bestaan dankzij de inzet 
van onze verenigingen en vrijwilligers. Zij zijn de motor van het sociale leven en de drijvende kracht achter 
tal van activiteiten en evenementen. Ook onze partij kan steeds weer op tal van vrijwilligers rekenen. Het 
eetfestijn dat plaatsvindt op 30 september en 1 en 2 oktober zal nooit slagen zonder de bereidwillige me-
dewerking van onze leden en sympathisanten. De conclusie? Een Vlaamse, landelijke gemeente kan niet 
functioneren zonder de inzet van verenigingen en vrijwilligers. Een welgemeende dankjewel!

De gemeentebarometer

Wist u dat … 
… slechts 1 op 4 Lennikenaren vertrouwen heeft in het bestuur?
… 1 op 5 Lennikenaren van buitenlandse herkomst is?
… een huis in Lennik gemiddeld 387.000 euro kost?
… onze inwoners gemiddeld jaarlijks 121 kilogram restafval op de stoep zetten?
… Lennik meer dan 1.000 lagereschoolkinderen telt?
… de gemeenteschuld per Lennikenaar 1.250 euro bedraagt en nog toeneemt?

Afvalophaling: waarom veranderen wat goed is?
Onafhankelijk raadslid Karel Van Belle vraagt opnieuw wekelijkse afvalophalingen in juli en augustus. Hij wil ook dat al het 
afval weer op één dag wordt opgehaald in plaats van gespreid over verschillende dagen.

Opnieuw wekelijkse ophaling tijdens 
zomermaanden
Juli en augustus zijn in principe de 
warmste maanden van het jaar en de 
vakantiemaanden bij uitstek. Veel men-
sen vertrekken op vakantie, komen terug 
thuis … en hebben onvoldoende plaats 
om afval gedurende een langere periode 
te stockeren. Daarom werd in het verleden 
beslist om in juli en augustus het afval 
wekelijks op te halen. De huidige meerder-
heid kwam helaas op die beslissing terug. 
De bijkomende afvalophalingen tijdens de 
zomermaanden werden geschrapt omdat 
er minder afval zou zijn dan vroeger. 

Ophalingen concentreren op 1 dag
En dat is niet de enige verandering. 

Vroeger werden de verschillende afval-
fracties (restafval, gft, pmd, papier en 
karton) opgehaald op donderdag. Nu 
vinden de ophalingen plaats op maandag, 
donderdag en vrijdag. Daardoor zijn 
meerdere dagen per week afvalzakken in 
het straatbeeld aanwezig, wat het straat-
beeld ontsiert. En door de ophaling van 
papier en karton op maandag te organise-
ren, moeten handelaars op zondagavond 
naar hun bedrijf rijden om hun papier 
en karton buiten te zetten. Is dat logisch? 
Neen, dat is onbegrijpelijk. Karel Van 
Belle blijft als onafhankelijk raadslid voor 
N-VA+ op de nagel kloppen.

Karel Van Belle pleit voor 

wekelijkse afvalophalingen in de 

zomer, gegroepeerd op één dag.

2024 klopt aan de deur
Het aftellen naar 2024 is begonnen. Op 9 juni en 13 oktober kan u uw stem laten horen en u uitspreken over het 
beleid. N-VA+ is alvast gestart met de voorbereiding van de verkiezingscampagne. We willen goede resultaten 
behalen zodat we uw belangen kunnen verdedigen en van Lennik een nog mooiere gemeente kunnen maken. 
Het is tijd voor verandering. N-VA+ is klaar om in Lennik te besturen!

Dirk De Smedt
Voorzitter N-VA Lennik

Dankje-
wel!

lennik@n-va.be



De herfst en 2024 kloppen aan de deur
Het aftellen naar 2024 is begonnen. Op 9 juni en 13 oktober kan u uw stem laten horen en u uitspreken over het gevoerde beleid. 
N-VA+ is alvast gestart met de voorbereiding van de verkiezingscampagne. We willen goede resultaten behalen zodat we uw belan-
gen kunnen verdedigen en van Lennik een nog mooiere gemeente kunnen maken. Het is tijd voor verandering. N-VA+ is klaar om in 
Lennik te besturen! 

Dirk De Smedt

Lennikenaar in de kijker: 
Cindy De Greef
Vanwaar komt je passie voor dieren? 
Ik ben van kinds af aan tussen de dieren opgegroeid. En ik mocht vaak mee op 
ronde met een plaatselijke dierenarts. Zo is mijn liefde voor dieren gegroeid.

Hoe ben je de zwerfkattenmama van Lennik geworden?
Bijna vier jaar geleden vond ik toevallig aan het Bronneke een kolonie zwerfkat-
ten. Ik heb onmiddellijk naar de gemeente gebeld maar er was nog geen zwerf-
kattenplan en het was verboden om zwerfkatten eten te geven. Maar dat kon ik 
niet over mijn (dieren)hart krijgen. Samen met een aantal vrienden begon ik de 
katten dagelijks te voederen en we organiseerden een wafelverkoop om de kos-
ten voor hun sterilisatie te betalen. Van de zeventien katjes hebben er een aantal 
een thuis gevonden, zijn er enkele overleden en zitten er nog een paar aan het 
Bronneke. Op dit moment zorg ik samen met die vrienden op twee plaatsen voor 
zwerfkatjes. Dagelijks voorzien we een twaalftal katjes vrijwillig van eten.

Stel dat je schepen van Dierenwelzijn zou zijn. Wat zou je dan willen realiseren?
Ik zou zorgen voor een betere opvolging van klachten. Mensen die een klacht 
melden weten achteraf niet wat er met hun klacht gedaan werd. Verder zou ik 
verplichten dat de chip van een doodgereden kat uitgelezen wordt. Nu worden 
de dieren vaak gewoon opgehaald en weten de baasjes niet wat hun huisdier 
overkomen is. En de straffen mogen strenger zijn. 

    Geboren en getogen in Lennik    Getrouwd met Bart Van Laethem    47 jaar
    Verzorgende in de thuiszorg     Zorgt graag voor haar huisdieren: hond Spike, 7 katten, vogels, vissen, schildpadden, konijnen, cavia’s, kippen, pony’s en schapen.     Bijnaam: zwerfkattenmama van Lennik en omstreken - Catwoman - Cindy van de bisjkes  Dankbaar voor alle vrijwillige hulp

  Geboren en getogen in Lennik

Zomerschool voor kwetsbare 
kinderen en jongeren
In Lennik kunnen dit jaar 64 leerlingen terecht in de 
zomerschool. Die krijgt daarvoor fi nanciële steun van 
de Vlaamse overheid. 

“Dankzij de inzet en het enthousiasme van ons onder-
wijspersoneel zullen we er opnieuw in slagen om de 
kennis van de kinderen en jongeren bij te spijkeren”, zegt 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts. “Vooral 
kwetsbare kinderen en jongeren varen er wel bij. Zij kun-
nen zich zo extra voorbereiden op een nieuw schooljaar.” 

Oekraïense vluchtelingen
aan het werk zetten
De N-VA wil zo veel mogelijk Oekraïense vluchtelingen aan het werk 
krijgen. In Nederland werkt ongeveer 80 procent van de Oekraïense 
vluchtelingen. In België wordt dat aantal geschat op slechts 20 tot 30 
procent.

Ook in Lennik wonen Oekraïense vluchtelingen. De cijfers van maart 
spreken over 41 personen waarvan 11 kinderen en 7 gepensioneerden. 
Oekraïense vluchtelingen die niet werken kunnen in ons land een 
equivalent leefloon krijgen. Lennik keert 27 leeflonen uit aan Oekraïners. 
Naast de 7 gepensioneerden ontvangen nog 20 andere personen 
een leefloon. 

Daguitstap naar het federaal parlement
Kristien Van Vaerenbergh nodigt u uit voor een daguitstap naar de Kamer van 
volksvertegenwoordigers in Brussel. 

Wat staat er op het programma?
10 uur: vertrek met de bus in Lennik
Voormiddag: een rondleiding met een gids in de Kamer van volksvertegenwoordigers
Middag: een lunch in De Moniteur, het klassieke restaurant van het parlement
Namiddag: vanop de tribune volgen we live het vragenuurtje waarin de parlementsleden 
de regering ondervragen
15.30 uur: terugrit naar Lennik

Kostprijs? 35 euro, busreis en lunch inbegrepen. Inschrijven? Via benjamin.swalens@n-va.be of telefonisch op 0479 41 38 65.

www.n-va.be/lennik



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


